
Heino, 21 februari 2018 

 

 

Geachte heer Dadema, beste Martijn, 

 
Bij deze willen we u verzoeken een extra raadsvergadering uit te schrijven, waarin de raad 
in alle openbaarheid kan debatteren over de concept-bestuursakkoord inzake Knooppunt 
Raalte/Kruispunt Bos.  

De reden van dit verzoek is gelegen in de toezegging van het college gedaan tijdens de 
raadsvergadering van april 2017 dat de raad, bij negatieve afwijkingen ten opzichte van de 
toen actuele afspraken/kaders/toezeggingen deze ter goedkeuring aan de raad zou worden 
voorgelegd. Wij stellen vast dat de overeenkomst inderdaad op belangrijke punten afwijkt. 

Wij achten het, gezien de evidente belangen die ermee gemoeid zijn, van belang dat de 
raad zich hierover uitspreekt, dat dit debat in de openbaarheid plaats vindt en dat deze 
bovendien plaatsvindt voordat de bestuursovereenkomst wordt getekend.  
Wij verzoeken u de ondertekening op te schorten totdat de raad zich heeft kunnen 
uitspreken. 

 

Met vriendelijke groet, 

  

De fracties van 
  
BurgerBelangen 
Lokaal Alternatief 
VVD 
SP. 

 

 


